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Από το υπ’ αριθ. 18/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 508/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση μετάβασης επίσημης  αντιπροσωπείας του 
Δήμου στον Δήμο Ούζιτσε της Σερβίας και κάλυψης 
των σχετικών δαπανών. 

 
       Σήμερα 29 Σεπτεμβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 25-9-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Σ. Μηλιόπουλος Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης Σ. Κρομμύδας 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος Η. Σοφιανίδης 
4. Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης Ι. Ταρασίδης 
5. Π. Παυλίδης    
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
7. Ν. Μωυσιάδης   Ι. Καπετανίδης 
8. Α. Δελαβερίδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α.  Τσιάρας   Π. Πιτούλιας 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Β. Ρήσσου 
12. Κ. Συμεωνίδης    
13. Μ. Τρανίδης   Απών  Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Α. Παπαστεργίου   Κ. Καπανίδης 
15. Γ. Κάκαρης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξη συζήτηση 

προσήλθε ο κ. Μ. Σακαλής και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. 
Γεωργιάδης και Σ. Κρομμύδας.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 509/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Μ. Τρανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Β. 
Γιαννουλάκης, Η. Σοφιανίδης και Ι. Ταρασίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 510/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. 
Τρανίδης και Γ. Ορφανίδης.  

16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Χ. Γεωργιάδης 
18. Β. Γιαννουλάκης 
19. Μ. Σακαλής 
20. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
21. Ε. Γουναράς 
22. Ι. Καλαϊτζίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 511/2008 απόφασης 

αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς και επανήλθε κατά τη συζήτηση 
της υπ’ αριθ. 512/2008 απόφασης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 520/2008 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 521/2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης και Α. Δελαβερίδης. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 526/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Μ. Σουμελίδης. 
8) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 538/2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Δήμαρχος και. Γ. Μιχαηλίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 539/2008 απόφασης 
επανήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
10) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 540/2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης και Γ. Κάκαρης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 541/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Μ. Σουμελίδης και αποχώρησε ο κ. Β. 
Γιαννουλάκης. 

23. Γ. Ορφανίδης 
   
   
   
   

 



 
 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στη Δήμαρχο, η οποία εξέθεσε στο 

σώμα τα εξής: 
Κατατέθηκε στον Δήμο μας ένα αίτημα που δεν το εξετάσαμε ακόμη και 

πρόκειται να περάσει από την αρμόδια επιτροπή κ.λ.π. Ένα αίτημα του Δήμου 
Ούζιτσε της Σερβίας για αδελφοποίηση με την Βέροια και αιτιολογείται ότι υπάρχουν 
τα ίδια χαρακτηριστικά, είναι μία πόλη με ίδιο πληθυσμό, με ποτάμι, πολύ μακριά 
ιστορία κ.λ.π. Εμείς δεν στείλαμε ακόμη κάποια απάντηση γιατί, όπως σας είπα, 
πρόκειται να το εξετάσουμε το θέμα, αλλά ο Δήμαρχος της πόλης όπου 
διοργανώνονται από τις 7 έως 9 Οκτωβρίου κάποιες τοπικές εκδηλώσεις, όπως 
προφανώς είναι εδώ η δική μας απελευθέρωση, προσκαλεί μία επίσημη 
αντιπροσωπεία του Δήμου να παραστεί στις παραπάνω εκδηλώσεις. Η πρόταση ήταν 
προσωπική για μένα, εγώ έχω τις περιπέτειες αυτό τον καιρό, και είπα αν είναι να 
πάει μία αντιπροσωπεία. Ετσι λοιπόν η αντιπροσωπεία αυτή είναι προσκεκλημένη κι 
εάν θέλουν κάποιοι συνάδελφοι να πάνε σ΄ αυτές τις εκδηλώσεις θα είναι 
ευπρόσδεκτοι εκεί και μπορούν να έχουν και μία εικόνα της πόλεως για να δουν αν 
θα είναι καλή μία απόφαση αδελφοποίησης. Μπαίνει έκτακτο το θέμα γιατί τώρα 
ήρθε το έγγραφο και οι ημερομηνίες είναι για 7-9 Οκτωβρίου. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση της Δημάρχου για συζήτηση 
και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος; 

Σύμβουλοι: Ναι  
Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 

παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από 29-9-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου,   που έχει ως εξής: 

Με το από 29-9-08 έγγραφό του ο Δήμος Ούζιτσε της Σερβίας μας 
ενημερώνει ότι διοργανώνει από 7 έως 9 Οκτωβρίου 2008 πολιτιστικές εκδηλώσεις, 
και προσκαλεί επίσημη αντιπροσωπεία του Δήμου μας να παραστεί στις παραπάνω 
εκδηλώσεις.   

Με τις διατάξεις της παρ.3 του άρθρου 220 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) 
προβλέπεται ότι ΄΄ Για τη μετακίνηση κάθε εκπροσώπου Δήμου ή Κοινότητας στο 
εξωτερικό για τις ανάγκες των αδελφοποιήσεων απαιτείται απόφαση του οικείου 
συμβουλίου…. ΄΄ 

Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος έτους και στον K.A. 
00/6421"Οδοιπορικά Έξοδα και αποζημίωση μετακινούμενων αιρετών" 
υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση ύψους € 4.000,00 με σημερινό υπόλοιπο € 
3.214,00.     

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της μετάβασης και τον ορισμό μελών της επίσημης 
αντιπροσωπείας του Δήμου Βέροιας, στο Δήμο Ούζιτσε της Σερβίας, ψηφίζοντας και 
τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του K.A. 00/6421"Οδοιπορικά Έξοδα και 
αποζημίωση μετακινούμενων αιρετών" του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος 
έτους 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Σκουμπόπουλος: Μπήκαν δύο θέματα κε Πρόεδρε, η αδελφοποίηση και η 
μετάβαση αντιπροσωπείας. 

Πρόεδρος: Δεν μπήκε θέμα αδελφοποίησης απλώς έγινε μία αναφορά σ΄ 
αυτήν από τη Δήμαρχο ότι δηλ. υπάρχει αυτό το ζητούμενο και το οποίο θα 
συζητηθεί. Σήμερα το θέμα μας είναι η αντιπροσωπεία που θα μεταβεί.  

Δήμαρχος: Να διευκρινίσω ότι δεν θα έθετα έτσι πρόχειρα θέμα 
αδελφοποίησης γιατί ήδη συμμετείχε η Βέροια στο πρόγραμμα  town twinning που 
βάζει τους όρους πλέον για τις αδελφοποιήσεις προκειμένου να υπάρχουν 
χρηματοδοτήσεις από την Ευρώπη. Απλώς ενημέρωσα γιατί μας καλεί αυτός ο 
Δήμος. 



Πρόεδρος: Επιθυμούν να συμμετέχουν οι κ.κ. Σουμελίδης, Δάσκαλος, 
Μωυσιάδης, Τσαμήτρος και Καλαϊτζίδης.  
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 29-9-2008 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου Γ. 
Μιχαηλίδη. 
2.- Την από 29-9-2008 επιστολή του Δήμου Ούζιτσε.  
3.- Ότι στο πλαίσιο πολιτιστικών εκδηλώσεων ο Δήμος Ούζιτσε θα δεχθεί επίσημη 
αντιπροσωπεία του Δήμου μας για χρονικό διάστημα τριών (3) ημερών.  
4.- Ότι στον προϋπ/σμό του Δήμου έτους 2008 και στον Κ.Α. 00/6421  «Οδοιπορικά 
έξοδα και αποζημίωση μετακινούμενων αιρετών» υπάρχει γραμμένη σχετική 
πίστωση  για τον παραπάνω σκοπό. 
5.- Τις προτάσεις που αναπτύχθηκαν . 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 95 και 220 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Εγκρίνει τη μετάβαση επίσημης αντιπροσωπείας του Δήμου Βέροιας στον 
Δήμο Ούζιτσε της Σερβίας , για χρονικό διάστημα τριών (3) ημερών, στο πλαίσιο 
πολιτιστικών εκδηλώσεων από 7 έως 9 Οκτωβρίου. 
 Γ) Ορίζει ως μέλη της παραπάνω επίσημης αντιπροσωπείας τους: 

1.- Μιχαήλ Σουμελίδη, Αντιδήμαρχο Καθαριότητας. 
2.-Δημήτριο Δάσκαλο, Αντιδήμαρχο Τεχνικών. 
3.- Νικόλαο Μωυσιάδη, δημοτικό σύμβουλο. 
4.- Νικόλαο Τσιαμήτρο, δημοτικό σύμβουλο. 
5.- Ιωάννη Καλαϊτζίδη , δημοτικό σύμβουλο. 
με αναπληρωτή τους τον κ. Στέλιο Μηλιόπουλο Αντιδήμαρχο Δημοτικών 

Διαμερισμάτων. 
 Δ) Εγκρίνει την κάλυψη των σχετικών δαπανών που θ’ απαιτηθούν για τον 
παραπάνω σκοπό. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  508 / 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Μ. Σακαλής 

 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 
 Ν. Τσιαμήτρος Γ. Ορφανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

  Σ. Διαμαντής   
  Σ. Κρομμύδας   
  Η. Σοφιανίδης   
  Ι. Ταρασίδης   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

     
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  6/10/2008 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ 
 
 


